
پرسپولیس روز گذشته آخرین تمرین خود قبل از مصاف با سپاهان را در 
ورزشگاه شهید کاظمی برگزار کرد و بعد از آن سرخپوشان راهی فرودگاه 
مهرآباد شدند و به اصفهان سفر کردند. آخرین تمرین سرخپوشان بسیار 
کادرفنی بیشتر ایجاد شادابی و نشاط در  سبک برگزار شد و هدف 
تیم بود، از این جهت که این تیم جمعه شب یک جلسه تمرین نسبتا 
وز آدینه پرسپولیس شب  پرفشار را انجام داده بود. اینکه چرا تمرین ر
یرنور برگزار شد، تصمیم عجیبی به نظر می آمد، از این جهت که  و ز
یرنور برگزار خواهد شد  بازی پرسپولیس و سپاهان یک نیمه اش تقریبا ز
و ساعت آغاز بازی 16:30 اعلام شده است. درهرصورت پرسپولیس 
بدون وحید امیری به اصفهان رفت و این درحالی بود که تعدادی از 
سرخپوشان همچنان با ویروس سرماخوردگی دست وپنجه نرم می کردند 
اما نه به آن شدتی که در اردوی این تیم در تاجیکستان دیده می شد. 

   تغییر دوباره در ترکیب 
ی اخیـرش بـا یـک ترکیـب بـه میـدان نرفتـه و یحیـی  پرسـپولیس در سـه بـاز
گل محمدی سعی کرده تغییراتی را در ارنج اصلی تیمش ایجاد کند تا بتواند 
گردانش اسـتراحت بدهـد. امـا ایـن تغییـرات در برخـی پسـت ها  بـه برخـی شـا
یکنان هم که در پسـت  چندان موثر واقع نشـده اسـت. ضمن اینکه برخی باز
پیـش  ن رقیـب هسـتند در هفته هـای اخیـر رونـد نزولـی در خـود تقریبـا بـدو
گردانش داده تـا  گرفته انـد. در همیـن راسـتا سـرمربی قرمزهـا تذکـر جـدی بـه شـا
مقابل سپاهان بتوانند با کسب یک نتیجه خوب از زیر فشار انتقادات خارج 
ی امروز عملکرد خوبی  گر نتوانند در باز شـوند. در این بین چند سـرخپوش ا
ی های آینده تیم شان نیمکت نشین شوند.  از خود ارائه دهند، چه بسا در باز
نفراتی مثل محمدحسین کنعانی زادگان، علی نعمتی، میلاد سرلک، سعید 
صادقی و سروش رفیعی که در دیدارهای اخیر چندان خوب کار نکرده اند.

    احتمال بازی با دو هافبک دفاعی
یاد  احتمال اینکه پرسپولیس امروز با دو هافبک دفاعی به میدان برود، ز
ی امروز در میانه میدان خواهد بود.  است. از این جهت که جنگ اصلی باز
گر قرار  یادی را به خود جلب خواهد کرد. ا یک جنگ تمام عیار که توجهات ز
ی کند، آن وقت سروش رفیعی از  یگی باز باشد میلاد سرلک درکنار مسعود ر
ترکیب خارج خواهد شد. در جدال آخر دو تیم که در تهران بود، پرسپولیس با 
دو هافبک دفاعی به میدان آمد، با این حال جنگ را در میانه میدان به حریف 
گذار کرد که البته اصلی ترین دلیل آن اخراج لیاندرو پریرا در اواخر  خود وا
یسک بزرگی برای  ی با یک هافبک دفاعی هم ر نیمه اول بود. به هرجهت باز
ی های اخیر خود مخصوصا در  یحیی و تیمش خواهد بود. سرخپوشان در باز
دیدار با استقلال تاجیکستان آن پرس و دوندگی همیشگی خود را نداشتند و 
یکنان  مشخص بود که تا حدی خسته هستند. از این رو یحیی در بازی امروز باز
دونده و جنگنده تر را برای انتخاب ترکیب ایده آل در اولویت قرار خواهد داد. 

   نبیل یا شهاب؟
یکـی از تصمیمـات مهمـی کـه امـروز یحیـی بایـد اتخـاذ کنـد انتخـاب زوج 
خـط حملـه تیمـش اسـت. جایـگاه محمـد عمـری به عنـوان یکـی از نفـرات 
خـط حملـه به خاطـر دوندگـی و سـرعت خوبـی کـه دارد تقریبـا محفوظ اسـت 
امـا اینکـه شـهاب زاهـدی زوج او باشـد یـا نبیـل یحیـی بایـد تصمیـم بگیـرد. 
ایـن مربـی در روزهـای اخیـر شـدیدا مـورد انتقـاد قـرار گرفـت کـه چـرا زاهـدی را 
گـر یحیـی امـروز بخواهـد  در اوج نیمکت نشـین و نبیـل را جایگزیـن او کـرد. ا
ی قبل  شـهاب را در ترکیب بگذارد به نوعی پذیرفته که تصمیمش در دو باز
گر نبیل را بگذارد قاعدتا بر تصمیمش اصرار داشته و به نوعی  اشتباه بوده و ا
گفته نماند یحیی از دوندگی  اعتماد دوباره به مهاجم سوئدی داشته است. نا
و پرسـینگ نبیـل رضایـت کامـل دارد و درعین حـال قبـول دارد کـه نـه او گلـزن 
شـاخصی اسـت، نـه حتـی شـهاب زاهـدی. نبایـد فرامـوش کـرد کـه سـپاهان 
ی دارد  یسـاز ی می کنـد و مدافعـان باز ماننـد پرسـپولیس مالکانـه فوتبـال بـاز
یـادی را می خواهـد.  ی دوندگـی ز از ایـن رو یحیـی از مهاجمانـش در ایـن بـاز

   وظیفه سنگین بر دوش نعمتی
گروه آنالیز پرسپولیس بعد از آنالیز سپاهان به سرخپوشان هشدار داده 

ک رامین رضاییان باشند.  که به شدت باید مراقب ارسال های خطرنا
یـزی  خیلـی از حمـلات سـپاهان از جنـاح راسـت ایـن تیـم طرح ر

می شود و توپ های بلندی که رامین ارسال می کند، رضا اسدی و 
ی صاحب موقعیت های گلزنی خوبی  یار مغانلو را در هر باز شهر
می کنـد. از ایـن رو مربیـان پرسـپولیس مسـئولیت سـنگینی را بـه 

گـذار کرده انـد. در ایـن میـان بـه  علـی نعمتـی بـرای مهـار رضاییـان وا
کید فراوان شده که در کناره ها اصلا خطا نکنند، از این جهت  سرخپوشان تا
یاد به گل رسـیده اند؛  ی ضربات ایسـتگاهی از کناره ها ز که طلایی پوشـان رو
گفته نماند در آن سو  که مدافعان و مهاجمان سرزن و قدبلندی دارند. نا چرا
جنـگ سـعید صادقـی بـا میـلاد زکی پـور هـم دیدنـی اسـت. از ایـن جهـت کـه 
کـی و قدرتمنـدی را در تیم  آنهـا دو فصـل پیـش در گل گهـر جنـاح چـپ خطرنا
ی یکدیگر شـناخت کامل دارند.  قلعه نویی تشـکیل داده بودند و از نوع باز

کنش به انتقاد هواداران    حمایت در وا
ز مانـده بـه دیـدار سرخپوشـان بـا  باشـگاه پرسـپولیس در فاصلـه یـک رو
گل محمـدی  سـپاهان در بیانیـه ای به نقـل از مدیرعامـل ایـن باشـگاه از 
کـرد. نکتـه جالب توجـه اینکـه در روزهـای اخیـر بیشـتر از اینکـه  حمایـت 
ی انتقـاد  رسـانه ها یـا کارشناسـان از پرسـپولیس به خاطـر کسـب سـه تسـاو
ایجـاد  را علیـه یحیـی  ی جـو منفـی  کننـد، هـواداران در فضـای مجـاز
کـه  ی ایـن مربـی را هـم بـه همـراه داشـته؛ چرا کرده انـد. مسـاله ای کـه دلخـور

او انتظـار ایـن را نداشـت کـه بعـد از کسـب سـه قهرمانـی در یـک فصـل 
در شـرایط فعلـی اینچنیـن مـورد انتقـاد قـرار بگیـرد. در همیـن 
کنـش بـه همین  یـش از یحیـی کـرد در وا راسـتا حمایتـی کـه درو
انتقـادات و هجمه هـای صورت گرفتـه از سـوی هـواداران در 

ی اسـت.  فضـای مجـاز

خوش بین تریـــن هـــوادار تیم ملوان بندرانزلی هم فکر نمی کرد این تیم در 
هفته دهم رقابت های لیگ برتر در جایگاه سوم جدول قرار بگیرد. برای 
آنهـــا بقـــا در لیـــگ کافی بود اما فقط بعـــد از 10 هفته از رقابت های لیگ 
برتـــر توقـــع آنهـــا بـــالا رفته و حالا نه فقط به بقـــا در لیگ و رتبه تک رقمی 
که به کسب سهمیه آسیایی هم فکر می کنند. حالا به لطف تارتار و به 
یمن ورود هواداران خانم به ورزشـــگاه شـــرایط در انزلی به شـــدت تغییر 
کـــرد. هـــواداران ملوان که همیشـــه به خاطر نوع خاص تشویق هایشـــان 
زبانزد بودند، ناخواســـته با مهدی تارتار کاری کردند که آدمی متفاوت 
شده است. او هم برای هوادارانی که از او آدم شادتری ساختند سنگ 
کم است که  تمام گذاشته و به لطف فوتبال چنان نشاطی در انزلی حا
مثـــل آن را قبـــلا ندیده بودیم. به بهانه حال خوب این روزهای ملوان با 
ایـــن مربـــی گپ زدیم. حرف هـــای او در گفت وگو با »فرهیختگان« را در 

ادامه می خوانید. 

داستان درگیری شما با داور پس از بازی با استقلال خوزستان و اخراج تان چه بود؟
مـن از داور انتقـاد کـردم و او هـم گـوش مـی داد کـه کمـک داور بـه او گفـت چـرا 
کارت نمی دهی! داور هم به من کارت داد و اخراجم کرد. من هیچ بی احترامی 
نکـردم فقـط گفتـم اشـتباه کـردی. شـوت های اشـتباه مـا را عصبـی می کـرد. تیـم 
ی بـه کارش نمی آمـد مـدام وقت کشـی می کـرد، حتـی  یـف بـا اینکـه مسـاو حر
ی زمیـن افتادنـد و داور می توانسـت  یکنان شـان رو در وقت هـای تلف  شـده باز
یختیـم. مـا بی حرمتـی نکردیـم؛  وقـت را نگـه دارد امـا ایـن کار را نکـرد و مـا به هـم ر
فقـط انتقـاد کردیـم. مگـر تهمـت زدیـم یـا حـرف زشـت زدیـم؟ بـدون انتقـاد کـه 

کار درسـت نمی شـود. 

در این بازی هم کمی عصبی بودید. شاید چون در ضربات آخر موفق نبودید؟
ما چند موقعیت خوب داشـــتیم که از دســـت رفت. درســـت اســـت که این 
یخت اما اتفاق اصلی به خاطـــر هواداران مان بود. قبل  اتفاقـــات مـــا را به هـــم ر
ی از هواداران ما نتوانســـتند وارد ورزشـــگاه شوند. این مشکلات  ی بســـیار باز
خیلی تاثیرگذار است. لازم است که ما همین طور که هواداران از ما حمایت 
می کنند حالا که آنها نیز به مشـــکل خورده اند از آنها حمایت کنیم. از وقتی 
یکنان هم به ورزشگاه می آیند. این  خانواده ها به ورزشگاه می آیند خانواده باز
مسائل  اما باعث شده بود مادر افشار صداقت، دروازه بان تیم مان برای ورود به 
ورزشگاه با مشکل روبه رو شود. طبیعی است این دروازه بان دیگر تمرکز ندارد. 
کم شـــود و به تعداد بلیت بفروشـــند و از همه مهم تر با  باید نظم و انضباط حا
این حجم از استقبال به فکر یک ورزشگاه بزرگ تر باشند. این شهر هواداران 

یادی دارد و این ورزشگاه برای آنها کوچک است.  ز

 برخی همکاران تان مدعی هستند پتانسیل ملوان حضور در جایگاه سوم جدول 
نیست و به لطف هواداران به بالای جدول رسیدید؟

ما منکر حمایت هواداران مان نیستیم؛ آنها واقعا در نتایج ما تاثیرگذار هستند 
ی خوبی که برابر استقلال و گل گهر خارج  اما بردن سپاهان در اصفهان یا باز
کیفیت و خوبی  یکنان با از خانه انجام دادیم، گواه بر توانایی تیم ما است. باز
یم که در نتایج دخیل هستند. من به این تیم خیلی امیدوارم. بهتر است  دار
یکنان به وجود نیاید  گر فشـــار و اســـترس برای باز انتظارات از ما بجا باشـــد. ا

یکنان با آرامش می توانند کارهای بزرگ انجام دهند.  باز

هواداران پر شور ملوان روی شما هم تاثیر گذاشتند و چهره تازه ای از شما می بینیم. 
عکس هایی که از خودم می بینم مرا متعجب می کند. من واقعا تغییر کرده ام. 
بعد از سال ها این اتفاق در من رخ داد. استادیوم بعد از گل ما منفجر می شود 
ی ســـکو دارند و به  و من نمی توانم خود را کنترل کنم. همه این حال مرا از رو
من انتقال می دهند. من قبلا هم در تیم های پر هوادار بودم اما با ورود بانوان به 
ی خوبی وارد ورزشگاه ها شده است  ورزشگاه شور و هیجان بیشتر شد. انرژ

و حرمت ها بیشتر حفظ می شود. 

ابتدای فصل برای قبول این مسئولیت تردید داشتید؟
من نگران بودم مبادا مردم مرا نخواهند. اولین سوالم از آقای دنیا مالی این بود که 
آیا مردم هم مرا می خواهند؟ که ایشان تایید کردند. با مرور فضای مجازی متوجه 

ی من دارند. واقعا از این آمار قوت قلب  شدم حداقل 50 درصد نظر مثبتی رو
ی می کردم می شـــناختم. می دانســـتم در  گرفتـــم و جـــو انزلی را از دورانی که باز

یم. قبول کردم و از این انتخاب واقعا خوشحالم.  خانه یک یار بیشتر دار

جایگاه سوم برای ملوان در رویاها هم نمی گنجید. چه کردید که پس از 10 هفته 
به این جایگاه رسیدید؟

هنوز فصل تمام نشده و نباید دچار غرور شویم. حفظ این جایگاه به مراتب 
سخت تر از رسیدن است. ما نمی توانیم با تیم های صنعتی رقابت کنیم. تیم 
یم که دست در دست  یم؛ از طرفی هوادارانی دار خوب و یکدست و یکدلی دار

یم.  هم امیدوارم در پایان فصل جایگاه خوبی به دست آور

در ابتـــدای فصـــل خواســـته هایی داشـــتید کـــه بـــر آورده نشـــد. چقدر بـــه آنچه 
می خواستید نزدیک هستید؟

یم.  یکن کم دار ما در برخی پست ها از نظر کمیت دچار مشکل هستیم و باز
من آخرین مربی بودم که تیمم مشخص شد. تیم ها یارگیری کرده بودند و ما 
یادی نداشتیم و تیم خالی بود. من سعی کردم در مارکتی که وجود  یکن ز باز
یکنان خوب و کارآمدی جذب کنم. از همه آنها ممنونم که قبول  داشـــت باز
کردند به ملوان بیایند. با این حال لازم است در نیم فصل تقویت شویم. توقعات 
از ما نباید بالا برود. از هواداران می خواهم به موضوع منطقی نگاه کنند. این 
تیم دومین سال حضور لیگ برتری خود را سپری می کند. تیم های رقیب هم 

یادی از این تیم دارم و معتقدم می تواند با تیم های  خوب هستند. من توقع ز
بالای جدول رقابت کند. 

گاهی شما را هم در کنار خط به شدت عصبی و برافروخته می بینیم. 
یاد اســـت اما بزرگ ترین مشکل نبود VAR است. همه  مشـــکلات فوتبال ما ز

جنجال ها به دلیل نبودن VAR  است. 

VAR  فکر نمی کنید مطالبه گری بیش از حد و تفکرات حق به جانب با ورود
هم حل نشود؟

گر داور بخواهد با سوت های  VAR اشـــتباهات تاثیرگذار را نشـــان می دهد. ا
ی انجام دهد. باید  اشـــتباه مربیان را عصبی کند سیســـتم هم نمی تواند کار

اشتباهات را به حداقل برسانند. لازم است داوران سطح خود را بالا ببرند. 

با شناختی که از تیم های رقیب پیدا کردید جایگاه ملوان چقدر واقعی است؟
ی ها مانده و کار بســـیار ســـخت اســـت. تیم ها شـــناخت  هنوز دو ســـوم باز
بیشتری از هم پیدا کرده و آنالیز می کنند و در ادامه تقویت خواهند شد. در 
ادوار قبل تیم هایی داشتیم که صدرنشین بودند اما درنهایت سقوط کردند. 
بنابرایـــن اصـــلا نباید در باد این جایگاه بخوابیم. تیم های خوبی هســـتند که 
قطعا برای رســـیدن به ســـه تیم بالای جدول تلاش می کنند. مثلا ســـپاهان با 
آن همه هزینه پایین تر از ما قرار دارد اما قطعا جایگاهش آنجا نیست و برای 
قهرمانی می جنگد. هزینه ها قابل مقایسه نیست. هر چند برنامه ریزی، اتحاد، 
هوادار و تلاش بسیار اهمیت دارد اما حفظ این جایگاه باید سخت است. 

از نظر مالی شرایط چطور است؟
یم و جای تشکر دارد. گروه مدیریتی نگذاشتند  ما از نظر نظم مالی مشکلی ندار
دغدغه داشـــته باشـــیم. البته بودجه محدود است اما تا این لحظه بی نظمی 
ی مســـائل فنی اســـت.  یکن رو نداشـــته ایم. وقتـــی نظـــم مالی باشـــد تمرکز باز
ی پرداخت می شـــود. البته پاداش ها  پاداش ها به موقع و بلافاصله بعد از باز
سنگین نیست اما هر طور شده پاداش ها را پرداخت کردند و این نظم مالی 

به ما کمک کرده است. 

همواره در بازی های حساس مقابل پرسپولیس شکست خوردید و خیلی ها این 
انگ را زدند که شما به خاطر رسیدن به نیمکت پرسپولیس این کار را می کنید. 

این حس وجود دارد و فکر می کنید به این نیمکت برسید؟
مـــن قبـــلا در ایـــن مـــورد صحبت کردم و بـــه احترام هواداران ملـــوان به جز تیم 
خـــودم در مـــورد تیـــم دیگر صحبت نمی کنـــم. فقط در مـــورد تهمت ها این را 
بگویـــم کـــه هـــزاران پیـــام دارم که از مـــن حلالیت طلبیدند ولی مـــن همه را به 
گـــذار کـــردم. چون حرف های بد و تهمت هـــای ناجور زدند که باعث  خـــدا وا

گذارشان کنم.  شد به خدا وا

مهدی تارتار در گفت وگو با »فرهیختگان«: هزاران نفر از من حلالیت طلبیدند اما به خدا واگذارشان کردم

انتظارات را از ملوان بالا نبرید
 نگران بودم مردم انزلی مرا نخواهند      سوت های اشتباه مرا عصبی می کند، همه جنجال ها به دلیل نبودن VAR است
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

حمایت درویش از گل محمدی در واکنش به انتقاد هواداران

یحیی و یک تصمیم سخت در خط حمله
 آخرین فرصت به ستاره ها

سیدمهدی سیدصالحی در گفت وگو با »فرهیختگان«: 
سپاهان بازی مستقیم را بهتر از پرسپولیس بلد است

یحیی درمورد نبیل باهویی ریسک کرد
جنگ تمام عیار در میانه میدان خواهد بود

سیدمهدی سیدصالحی که سابقه بازی برای دو تیم سپاهان و پرسپولیس را در 
کارنامه فوتبالی خود دارد در گفت وگو با »فرهیختگان« درمورد جدال حساس 
امروز این دو تیم در ورزشگاه نقش جهان اصفهان، گفت: »اگر بخواهیم شرایط 
دو تیم را بررسی کنیم باید گفت که پرسپولیس بعد از یک فصل رویایی شاکله 
اصلی تیمش را حفظ کرد و دو سه بازیکن خوب هم به خدمت گرفت. در آن سو 
سپاهان هم در کنار اینکه بازیکنان خوبش را حفظ کرد چند خرید خوب هم 
داشت که شاخص ترین آنها رضا اسدی بود که در کنار شهریار مغانلو توانسته اند 
یک زوج ایده آل را تشکیل دهند و به سپاهان کمک کنند در بازی هوایی به 
گل های زیادی برسد.«  وی افزود: »پرسپولیس و سپاهان بازی مالکانه را خیلی 
خوب انجام می دهند و از این حیث جزء بهترین های لیگ هستند. البته 
استقلال هم تا حدی بازی مالکانه را خوب انجام می دهد. بدون شک جدال 
امروز سپاهان و پرسپولیس یک بازی فوق العاده نزدیک خواهد بود که جنگ 
اصلی آن در میانه میدان است. هر دو تیم هافبک های خیلی خوبی را در مرکز 
میدان و کناره ها در اختیار دارند که نقش هر یک از آنها تعیین کننده است. در 
چنین شرایطی بازی هوایی خیلی مهم است که در مقایسه سپاهان شرایط 
بهتری دارد. حضور مهاجمان قدبلند و سرزنی مثل شهریار مغانلو و رضا اسدی 
در خط حمله سپاهان و داشتن مهره هایی مثل رامین رضاییان و میلاد زکی پور 
که ارسال کننده های خوبی هستند، کار مورایس را برای روی آوردن به بازی هوایی 
در شرایط سخت، راحت تر کرده است. از این رو مهار این بازیکنان در بازی 
امروز توسط مدافعان پرسپولیس خیلی سخت خواهد بود. کلا امروز تیمی که 
اشتباه کند شاید دیگر فرصت جبران نداشته باشد. تیمی هم برنده خواهد 
بود که اشتباهات کمتری را مرتکب شده باشد.« کارشناس فوتبال 
کشورمان که در پست مهاجم بازی می کرد در پاسخ به این سوال 
که آیا یحیی گل محمدی در نیمکت نشین کردن شهاب زاهدی 
و اعتماد به نبیل باهویی مرتکب اشتباه شده است یا نه؟ عنوان 
کرد: »حقیقتا شهاب زاهدی هفته های زیادی زمان برد تا در ترکیب 
پرسپولیس جا بیفتد و درنهایت هم در بازی با پیکان توانست با هت تریک اوج 
گرفته و اعتمادبه نفسش را بالا ببرد. او بازی با گل گهر هم یک گل سه امتیازی 
زد اما در بازی با ملوان در بین دو نیمه تعویض شد و جایش را به نبیل باهویی 
داد. نبیل بازیکن پرسینگ خوبی است و دوندگی زیادی دارد اما گلزن نشان 
نداده است. در این شرایط یحیی درمورد این بازیکن به نوعی ریسک کرد که 
جواب نگرفت. به هر حال الان شرایط روحی و روانی شهاب هم مهم است 
و اینکه او می تواند با بازگشت دوباره به ترکیب همانی باشد که هواداران انتظار 
دارند یا اینکه الان او دچار افت شده است. به هر حال یحیی به یک مهاجمی 
که هنوز برای هماهنگ شدن جای کار دارد اعتماد کرده و نتیجه آن را دیده 
است. بدون تردید کسب سه تساوی پی درپی نشان می دهد که این تصمیم 
یحیی درست بوده یا غلط.«  سیدصالحی در پایان راجع به اینکه مورایس امروز 
به اسدی و مغانلو اعتماد خواهد کرد یا عیسی آل کثیر را مقابل تیم سابقش به 
میدان خواهد فرستاد؟ عنوان کرد: »منطقی این است که از زوج اسدی و مغانلو 
 . استفاده کند. این زوج هم به نوعی هماهنگ تر است و هم اینکه خطرناک تر
هر دو بازیکن هم در زمین و هم در بازی هوایی خوب هستند و بدون شک روز 
سختی را برای مدافعان پرسپولیس رقم خواهند زد. عیسی هم مطمئنا  انگیزه 
بالایی برای رویارویی با تیم سابقش دارد و حضورش به عنوان بازیکن تعویضی 
می تواند برای سپاهان موثرتر باشد. همان طور که گفتم مهم این است که 
خط هافبک کدام تیم بهتر کار کند و اشتباهات کدام سمت کمتر باشد.« 

اخبار کوتاه


